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Policia Local

DIADA DE LA POLICIA LOCAL D’ANGLÈS

El 23 de març del 2019 es va aprovar el reglament d’honors i distincions 
de la Vila d’Anglès. Aquest reglament, entre d’altres aspectes, estableix els 
criteris per atorgar les distincions i medalles al mèrit i a la permanència dels 
agents de la Policia Local. 

El dia 9 de novembre va tenir lloc un acte de reconeixament i atorgament 
de medalles als agents de la nostra Policia. Aquest actes de reconeixement 
són habituals en totes les poblacions que tenen Policia Local i era un deute 
històric de la nostra vila al cos de Policia.

Degut a les mesures de prevenció l’acte va ser privat i va comptar només 
amb la presència dels agents de la Policia Local, l’inspector i el sots 
inspector dels Mossos de Santa Coloma de Farners, l’Alcadessa i el Primer 
Tinent d’Alcaldessa en representació de l’Equip de Govern.

En l’acte es va reconèixer els anys de servei dels agents més antics ( alguns 
amb més de 25 anys ) així com també diverses actuacions de mèrit que, en 
alguns casos, han suposat salvar vides humanes.

Quan les condicions sanitàries ho permetin, aquest acte es repetirà obert 
al públic per tal que tothom que ho vulgui pugui participar de l’homenatge 
als nostres agents.

Un arquitecte està redactant el projecte 
d’ampliació i millora del cementiri i una 
empresa especialista, formada per un 
equip pluridisciplinari, està redactant el 
pla especial de protecció del patrimoni 
d’Anglès.

Pel que fa a l’Arcada de Can Verdaguer, 
l’empresa adjudicatària, després de 
passar nombrosos problemes, no 
acabarà ni cobrarà el que queda pendent 
d’executar de l’obra. Els serveis tècnics 
de l’ajuntament estan preparant una 
nova licitació per les obres que queden 
pendents. Esperem poder finalitzar les 
obres i gaudir de l’Arcada al 2021.

L’Hotel d’Entitats, en canvi, s’ha pogut 
acabar gràcies a la brigada d’obres i 
serveis. Només hi falta instal·lar-hi fibra 
òptica i traslladar el mobiliari i ordinadors 
de les persones que hi treballaran.

Finalment, el canvi de finestres del 
Pompeu Fabra també està previst pel 
2021.

Acabo aquest breu repàs de feines fetes 
i per fer amb optimisme. Poc a poc i amb 
constància, com les formigues, s’arriba 
ben lluny.

Bones festes a tothom!
Àstrid Desset, Alcadessa

Benvolguts/des

Arribem al mes de desembre, final d’un any “marcat” per uns reptes 
que ni tan sols imaginàvem. Espero sincerament que, en llegir 
aquestes línies, vosaltres i els vostres familiars estigueu bé de 

salut. Tot i que es fa inevitable recordar amb el cor encongit als que 
estimàvem i ens han deixat, sigui per la COVID o per qualsevol malaurada 
circumstància, intentem continuar endavant.  Sigui com sigui, us desitjo 
que les festes siguin l’ocasió perfecta per recollir-vos amb els que 
estimeu i us estimen, per passar moments emotius i gaudir de bones 
companyies. 

Si hi han d’haver regals, que siguin KM.0, comprats a les nostres botigues 
i, si hi ha d’haver un bon àpat, que sigui amb productes de la nostra terra. 

A l’ajuntament tanquem l’any 2020 amb tres jubilacions: l’Emili Rams 
Riera, la Maria Xifra Pibernat i la Dolors Juventench Bosch. Moltíssimes 
gràcies a tots tres pels anys dedicats al poble, al bé comú i a aquesta 
administració. Us trobarem a faltar!

També tanquem l’any amb un balanç econòmic positiu i una feina 
important a punt de començar. Podrem utilitzar el romanent de l’any 
anterior i estem a punt d’iniciar l’execució de les obres de millora de 
l’enllumenat públic (fanals públics i quadres elèctrics).

Aquestes obres, adjudicades a ETRA BONAL per 571.906,84 €, 
començaran al gener. Tal com marca el projecte, es començarà per la 
part més degradada que correspon a les instal·lacions elèctriques del 
Parc de la Font del Canyo. 

Probablement l’empresa executarà treballs en paral·lel a diversos carrers 
i abans d’acabar l’any 2021 tindrem totes les instal·lacions elèctriques 
del poble renovades i certificades. Aquesta acció, alineada amb l’Objectiu 
de Desenvolupament Sostenible nº 7 (Estalvi energètic) permetrà reduir 
considerablement el consum d’electricitat del poble i els costos de 
manteniment.

Com ja sabeu, s’ha inaugurat el Parc Caní i les obres de millora de la 
Plaça dels Palillos, dos objectius del pla de mandat. El parc caní ha costat 
4500€ i pel que fa a la Plaça dels Palillos, trobareu un ampli reportatge 
econòmic i gràfic en aquest butlletí. S’hi expliquen totes les modificacions 
de contracte i el cost total final, que només s’ha incrementat en 2500€.

Hi ha més obres a punt de començar: s’han adjudicat la reparació i 
consolidació de la xemeneia nord de les naus Burés (començaran de 
seguida que hagin fabricat les peces a mida) i els tancaments dels antics 
tallers. 

Al mateix temps s’està redactant el projecte de reparació de les teulades 
de la nau 3.

( Segueix a l’altra pàgina)
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Pressupostos 2021 Plaça dels  Palillos

OBRES D’ADEQUACIÓ 

El passat dijous 22 d’octubre es van recepcionar els 
treballs de millora i adequació de la plaça coneguda 
popularment com a “plaça dels Palillos”, fent que 
l’endemà ja s’obrís a la ciutadania després d’estar 
tancada durant tres mesos.

Aproximadament un 60% de l’espai que ocupa la 
plaça, és de titularitat privada, i està qualificat de zona 
edificable, per la qual cosa l’ús actual com a pàrquing 
és provisional.

El que s’hi ha fet és una actuació de mínims sobre una 
propietat privada, que aquest ajuntament ha llogat, per 
tal de millorar de manera significativa l’estat en què 
es trobava per tal d’augmentar el nombre de places 
d’aparcament, adequar-hi una zona verda perimetral 
i alhora poder-hi acollir el mercat setmanal dels 
diumenges. 

El cost total de les obres, les modificacions que hi ha 
hagut sobre el projecte original i els diferencials entre 
les diferents partides el teniu explicat en una infografia 
en la pàgina següent.

A ningú se li escapa que asfaltant tota la zona 
d’aparcament el manteniment seria molt menor i que 
la climatologia hi tindria molta menys incidència. És una 
evidència i, en cas de ser possible, seria una inversió 
perfectament assumible per aquest ajuntament. Però 
aquesta solució NO ÉS POSSIBLE en les condicions 
actuals de lloguer.

EL MERCAT SETMANAL

El mercat setmanal s’hi portarà a terme tots els 
diumenges al matí, pel que es prohibeix aparcar-hi entre 
les 5.00 h i les 15.00 h dels diumenges. 

Recordem als veïns que caldrà deixar la plaça lliure 
dins d’aquesta franja horària, tant per facilitar que les 
parades puguin ubicar-s’hi còmodament, com per evitar 
ser multats per la Policia Local.  Un cop assentades les 
parades es reservarà un espai per aparcament temporal 
de les persones que vinguin al mercat.

Finalitzat també el període de participació popular 
per batejar la plaça formalment al carrerer municipal, 
la plaça es dirà “plaça dels Palillos”. Van votar 365 
persones de les quals 159 varen triar el nom popular. La 
segona opció més votada és “plaça de la Llibertat” amb 
61 vots i en tercera posició, “plaça del Mercat” amb 39 
vots.
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Plaça dels Palillos La Variant d’Anglès

SIGNATURA DEL CONVENI PER L’INICI DE LES OBRES

El conseller de Territori i Sostenibilitat, Damià Calvet, i l’alcaldessa d’Anglès, 
Àstrid Desset, han signat un conveni per a la cessió de tres trams de 
carreteres i la seva integració en la vialitat urbana. L’acte va ser retransmés 
en directe pel canal de youtube de l’ajuntament i es pot veure en diferit des 
de qualsevol dispositu amb accés a internet.

Si bé aquest conveni no preveu obligacions de caràcter econòmic per part 
de l’Ajuntament, la cessió dels trams de carreteres a l’ajuntament per a la 
seva incorporació a la trama urbana, comportarà un increment de l’espai 
viari a mantenir. L’impacte econòmic per l’ajuntament, per tant, es veurà 
reflectit en el cost de la reparació d’aquest trams que seran assumits, en 
una primera fase, amb les contribucions especials recaptades en el seu 
moment i per aquesta finalitat.

Actualment, el recorregut de la C-63 en el tram comprès entre Anglès i 
Santa Coloma de Farners assumeix uns 6.000 vehicles diaris de mitjana, 
amb prop d’un 7% de pesats. Pel que fa a la N-141e, a la zona d’Anglès 
absorbeix uns 9.500 vehicles diaris, dels quals un 6% són pesants. Així, la 
nova variant permetrà alleugerir de trànsit la travessera d’Anglès.

El traçat de la variant comença a la carretera C-63 al sud del municipi 
d’Anglès. En aquest punt, es projecta una rotonda (accés sud), per a 
connectar la travessera d’Anglès, la C-63, el cementiri d’Anglès i altres 
camins de la zona amb la nova carretera. Uns 250 metres a continuació, 
comença un túnel de 485 metres de longitud per a salvar una zona 
muntanyosa. La variant continua després del túnel en direcció nord fins a la 
connexió amb l’N-141 Olot – Girona, on es preveu una altra rotonda (accés 
nord) que també servirà per accedir al nucli d’Anglès.

La variant tindrà una longitud d’1,6 quilòmetres i estarà conformada per 
una calçada de dos carrils de 3,5 m d’amplada cadascuns, separats per 
una mitjana d’1 metre i vorals d’1 metre d’amplada.

Les obres inclouen:

- Construcció de la nova carretera, d’1,6 quilòmetres

- Un túnel de 485 metres de longitud, dotat de les instal·lacions de 
control i seguretat corresponents.

- Desviament de serveis afectats

- Construcció de tres estructures: un pas inferior que dona accés al 
cementiri per sota de la variant i dos passos inferiors per donar 
continuïtat a dos camins.

- Senyalització, abalisament i barreres de seguretat

- Elements per a facilitar el drenatge de la carretera

- Mesures d’integració ambiental

 -Reposició d’un tram de la via verda (ruta del Carrilet Olot-Girona) 
que quedarà afectat durant les obres

- Actuacions de millora del ferm a la travessera d’Anglès de la C-63 
(avinguda de Santa Coloma)
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Manteniment d’Edificis Manteniment d’Edificis

LLAR D’INFANTS

A la Llar d’Infants el Cucut la brigada 
municipal va aprofitar els dies sense 
alumnes per fer una intervenció de 
manteniment a fons de les bigues i 
la teulada. 

També ha estat treballant en la 
reparació de mobiliari així com la 
construcció d’una jardinera al pati.

BIBLIOTECA

S’han reparat els sostres de la 
primera i la segona planta i s’han 
segellat els vidres de la segona 
planta per on entrava aigua. 
Aprofitant la bastida s’han netejat 
els vidres per fora.

S’han fet també reparacions en la 
terrassa exterior per evitar filtracions 
i s’ha enrajolat la zona on hi havia 
una jardinera.

HOTEL D’ENTITATS

A l’Hotel d’Entitats s’ha estat 
treballant en les zones que no van 
entrar en la reforma del Pla de Barris. 

Les actuacions de la brigada s’han 
centrat per una banda, en retirar 
elements mal fixats de la façana 
principal i en el canvi de teules i de 
tela asfàltica. 

Per l’altra, s’estant acabant  
d’adequar  les  antigues sales de la 
Policia Municipal i del jutjat de Pau 
com a espais de formació.

COMISSARIA I MAGATZEM

A la zona de la Burés s’ha habilitat 
un espai com a magatzem per la 
policia.  

Aquesta nova dependència permetrà 
un enmagatzematge molt més 
eficient així com també un accés 
més ràpid i còmode al material d’ús 
habitual.

SOTERRANI PISCINA

La força de l’aigua de la riera 
d’Osor durant el temporal Glòria 
va malmetre la vàlvula de retenció 
que impedia que l’aigua de la 
riera enfilés canonada amunt per 
conducte de desguàs de l’aigua de 
la piscina. Aquest fet va provocar la 
inundació del soterrani i de la pista 
del pavelló.

Sota la direcció dels serveis tècnics 
s’ha instal·lat una nova vàlvula de 
retenció aquest cop a l’entrada 
del soterrani i s’hi ha construït una 
arqueta que permetrà fer un bon 
manteniment d’aquesta vàlvula. 

PARC CANÍ

Fa uns dies es va obrir al públic 
el primer parc caní d’Anglès. 
L’adequació i millora d’aquest espai 
municipal en desús des de feia 
anys ha anat a càrrec de la nostra 
brigada. 

POMPEU FABRA

Una llevantada va fer caure dos 
arbres del pati de l’escola Pompeu 
Fabra que la brigada va retirar. 
La llevantada va servir, però, per 
comprovar que el nou canal de 
desaiguar que es va fer durant 
l’estiu va funcionar perfectament.

CENTRE DE DIA

En el Centre de Dia s’ha millorat la 
instal·lació elèctrica i s’han fet unes 
rases per soterrar la línia per així 
poder travessar la rampa d’accés 
des del carrer Joan Coromines.

CEMENTIRI NOU

S’ha adquirit un nou dipòsit d’aigua 
pel cementiti municipal i s’han 
adequat, soterrat i ampliat totes les 
conduccions d’aigua fins a diferents 
punts de cementiri per tal de fer-hi 
arribar l’aigua d’aquest dipòsit.
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Manteniment de Via Pública Manteniment de Via Pública

MOBILIARI URBÀ

Algun dels bancs de pedra que envoltaven 
la plaça de la Vila començaven a estar 
malmesos pels pas del temps i per alguna 
acció vandàlica. Des dels Serveis Tècnics 
s’ha pres la decisió d’enretirar totes les lloses 
i fer una actuació de remodelació general 
dels bancs de la plaça buscant una solució 
més òptima i de més fàcil manteniment.

SENYALITZACIÓ

Des de fa unes setmanes la brigada municipal 
ja disposa de diverses planxes troquelades 
que permetràn de mica en mica anar 
repintant i senyalitzant per primera vegada 
zones mancades de senyalització horitzontal.

També s’han anat adquirint noves senyals i 
es van col·locant a lloc.

INCIVISME AL NOSTRE POBLE

Cada vegada que sortim al carrer, ens adonem que l’incivisme 
al nostre poble està augmentant. Trobem a les zones de 
contenidors, tota classe d’objectes apilonats els quals haurien 
d’anar a la deixalleria (mobles, runa, electrodomèstics...).

El poble té un servei de recollida de voluminosos a domicili. Cada 
1r i 3r dimarts de mes, només cal que es truqui a l’Ajuntament i 
es notifiqui que tenim trastos per recollir. Si anem a passejar pel 
vora Ter, també ens trobem tota classe de deixalles. 

Gent que hi deixa la seva brossa (llaunes, ampolles, bosses...) 
gent que hi llença runa i altres voluminosos (banyeres, 
electrodomèstics...) Totes aquestes accions incíviques, tenen 
un cost extra per l’Ajuntament, per tant és un cost extra pels 
ciutadans.

Fem entre tots que el nostre poble estigui net, per una millora 
en el nostre dia a dia i per una millora del medi ambient. Aquest 
mes d’octubre s’han multat dues accions d’incivisme per deixar 
voluminosos i runes als voltants dels contenidors del poble. 
Aquests són exemples dels costos que CADA VEGADA que 
l’Ajuntament ha d’assumir per fer la recollida:

- Recollida de Runa al camí vora Ter: 253,03 €

- Recollida de voluminosos als contenidors costat de Can 
Món: 114,04 €

- Recollida de brossa i voluminosos a la zona de la ctra. 
d’Osor: 99,33 €.

XARXA DE SANEJAMENT

Aqualia ha dut a terme durant aquest 3er trimestre 
de 2020 tot un seguit d’actuacions de manteniment 
i reparació a la xarxa de sanejament d’Anglès. 
Adjuntem a continuació els treballs executats i 
algunes fotografies de les actuacions realitzades.

Reparació de canonades, tapes i embornals en:

Pou de registre C/ Ter amb C/ Pla de la Coma

Reparació de la tapa de la Plaça de les Agudes

Reparació de tapes a l’Avinguda Pius XII

Neteges en col·lectors generals de sanejament: 

Font del Canyo

Canonada carrer Eixample

Canonada Pla de la Coma no 17

Canonada plaça Santa Magdalena

Canonada C/ Ter
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NETEJA DELS CURSOS FLUVIALS

A finals de setembre de 2020 va finalitzar la neteja 
dels cursos fluvials en trams urbans: Riera de Puigbell 
i la Verneda, Rissec, Carrer Santiago Rusinyol i Carrer 
Sant Miquel. 

Les feines dutes a terme, supervisades per un tècnic 
forestal del Consell Comarcal de la Selva, van consistir 
en desbrossar de canyes i vegetació herbàcia o 
arbustiva, aclarida i poda d’arbrat i retirada de residus 
inerts.

L’actuació ha costat 4719 € iva inclós i ha comptat 
amb una subvenció de l’ACA destinada a finançar 
actuacions de manteniment i conservació de lleres en 
trams fluvials urbans durant els anys 2020 i 2021.

PODA DE PALMERES DE CUC

SITMUN – VESPA ASIÀTICA

L’arribada de la vespa asiàtica (Vespa velutina) i la seva progressiva 
expansió pel territori està generant una repercussió creixent a nivell local. 

És per això que la Diputació de Girona va considerar necessari establir 
un espai de trobada entre ajuntaments com a marc de treball per definir 
una millor gestió de la problemàtica. El divendres 13 de novembre va tenir 
lloc una Webinar per presentar les característiques i funcionalitats de 
l’aplicació “SITMUN – Vespa asiàtica”. als regidors i tècnics de les diferents 
administracions locals de Catalunya en representació de l’Ajuntament 
d’Anglès hi va ser present la regidora de Medi Ambient Rosa Torns. 

MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA DE TINENÇA D’ANIMALS

En l’infografia que acompanya aquest text podeu veure l’import de les 
sancions per conductes contràries a la convivència que s’han modificat de 
l’ordenança de tinença d’animals.

NOU PARC CANÍ

L’Ajuntament d’Anglès acaba d’obrir el primer parc d’esbarjo per a gossos 
del municipi, en el qual els animals podran jugar i córrer sense anar lligats 
i interactuar amb altres gossos sota el control dels seus propietaris.Les 
races perilloses han de portar morrió.

El parc està equipat amb un abeurador per a gossos, una petita piscina 
per refrescar-se a l’estiu, una taula per saltar-hi a sobre, alguns obstacles 
com una roda per saltar i també disposa de bancs per als seus propietaris.
Hi ha una paperera amb bosses per recollir excrements. Els usuaris són 
els responsables de mantenir el civisme de l’espai així com de respectar 
el mobiliari.

Una tanca perimetral de 2 metres d’alçada delimita el recinte. Per accedir-
hi, s’ha instal·lat un sistema de doble porta que evita que els gossos es 
puguin escapar. És molt important que qui entri al parc vetlli per tancar la 
primera porta abans d’obrir la porta d´accés interior. 

Mentre hi hagi gossos a dins és indispensable mantenir les dues portes 
tancades.
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PARQUET NOU AL PAVELLÓ

A principis de setembre, finalment, va 
tornar l’activitat al pavelló d’esports 
després de les destrosses del temporal 
Glòria. 

Han estat uns mesos difícils per les 
nostres entitats perquè a a causa de les 
restriccions en matèria de contractació 
pública degut a l’estat d’alarma i pels 
terminis d’una licitació pública d’aquesta 
quantitat ( uns 70.000€) el procés s’ha 
allargat més del que tots voldríem. 

Agraïm a les Entitats Esportives la 
paciència i comprensió que han 
manifestat al llarg d’aquest període 
d’innactivitat. 

Acabada l’espera desitgem que en 
gaudeixin al màxim!

REFORMES VESTIDORS CAMP DE FUTBOL

AGRAÏMENT ALS CASALS D’ESTIU

Si bé l’agost queda ja una mica lluny des de l’Equip de Govern no volem 
deixar passar l’oportunitat de deixar constància escrita, tal com vam 
fer en el seu moment per les xarxes socials, de l’agraïment a totes les 
persones que durant aquest complicadíssim estiu del 2020 han estat a 
peu de camp, d’aula o piscina treballant amb els nens i nenes, amb la 
mateixa passió de sempre, a pesar totes les mesures de prevenció que 
van afectar significativament la seva tasca. 

Moltíssimes gràcies a tots!
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Com vaig comentar en l’acte d’agraïment als voluntaris 
que es va dur a terme durant les Gales 2020 aquest any 
2020 ens està posant a prova, primer el Glòria i després 
el Covid19 .

Com sabeu, i heu comprovat, s’han hagut de suspendre 
diferents actes, com la Festa de la Gent Gran, adaptar les 
Gales, també es va suspendre la Festa del Remei, amb 
el tradicional Concurs de pintura ràpida i la Castanyada. 
L’any passat dins el programa de la Festa del Remei hi 
va haver la I Trobada Intercultural que vol apropar les 
diferents cultures que conviuen en el nostre municipi. 
Malauradament tampoc s’ha pogut dur a terme una nova 
trobada. 

Però la vida continua i el dia a dia del poble no ens deixa 
aturar-nos.

Aquesta situació de crisis sanitària i social ens porta a 
un augment, en el pressupost del 2021, del 24% en la 
partida destinada a ajuts socials.

Hem posat en marxa les targetes moneder. Es tracta 
d’una ajuda monetària destinada a les famílies que es 
troben en una situació de vulnerabilitat prèvia valoració 
per Serveis Socials.

Ens hem adherir al Pla de polítiques de Dones de la 
Selva  i  al Pla LGTBI pels Municipis i comarca de la Selva. 
Ambdós Plans pretenen lluitar contra la discriminació ja 
sigui per motiu de genere i/o orientació sexual, així com 
per fer polítiques per lluitar contra la violència de gènere.

S’ha acabat l’estudi sobre habitatges buits que hi ha 
al municipi. Amb el resultat d’aquest estudi podrem 
implantar mesures per obtenir lloguers socials, ja que la 
llei ens permet poder dur a terme una sèrie d’accions per 
obligar als grans tenidors, com són els bancs, a posar els 
habitatges buits a lloguer. 

Des de la regidoria de sanitat es continua vetllant pel 
control de les plagues: rates, mosquit tigre, paneroles 
i altres així com el control de la legionel·losis en les 
instal·lacions municipals .

I seguim insistint en no relaxar-nos, mantinguem les 
mesures preventives que ja coneixem: mascareta, 
distància social i higiene de mans, a més de les altres 
mesures que des dels diferents Departaments dels 
govern ens van imposant.

Neus Moragas i Fontané
Regidoria de salut, sanitat i atenció a les persones. 

REGIDORIA DE SALUT, SANITAT I ATENCIÓ A LES PERSONES

El passat  25 de novembre va ser  el dia Internacional 
contra la violència de gènere. 

Aquest any el lema del dia Internacional contra la 
violència de gènere va ser:

“Ni agressor, ni còmplice. Atura les violències masclistes” 

Ens hagués agradat poder fer un acte amb la participació 
de tots vosaltres , però la situació actual no  ho permet 
o ho limita.

Del  23 al 29 de novembre a la biblioteca Joaquim Bauxell  
es va poder veure l’exposició: VIOLÈNCIA MASCLISTA EN 
LA PARELLA:DESMENTINT MITES

Des de l’ajuntament ens vam adherir al Manifest del Dia 
Internacional per a l’Eliminació de la Violència envers les 
Dones i es  va fer el dia 25 les 12h del migdia un minut 
de silenci en record de totes les dones víctimes de la 
violència de gènere

DIA INTERNACIONAL DE LA VOLÈNCIA DE GÈNERE

En el marc del conveni de col·laboració signat entre el 
Departament d’Interior de la Generalitat i l’Ajuntament 
d’Anglès per l’adhesió al Protocol de seguretat contra les 
violències sexuals en entorns d’oci, els agents de la policia 
local i els càrrecs electes han rebut una formació virtual.

S’ha posat èmfasi en la prevenció d’aquesta problemàtica, 
la detecció de casos i l’atenció a les persones afectades.

FORMACIÓ EN PREVENCIÓ I DETECCIÓ DE 
VIOLÈNCIES SEXUALS EN ENTORNS D’OCI

TROBADA DE REGIDORS

El 18 de novembre va tenir lloc una reunió 
virtual de regidors de joventut de la 
comarca de la Selva. 

Durant la reunió els regidors i regidores van 
compartir experiències viscudes durant 
les activitats d’estiu, es va comentar la 
situacióactual pel que fa a l’organització 
d’activitats i espais joves així com també 
de la justificació de les subvencions que 
Joventut dona als ajuntaments.

En el torn obert de parula, es van posar 
en comú les problemàtiques derivades de 
la pandèmia que afecten directament als 
joves. HOMENATGE A LA SOLIDARITAT

En l’acte de reconeixement a totes les persones d’Anglès que de manera 
voluntària han treballat per ajudar s’ha plantat una Olivera al Canyo. I 
perquè una olivera? Us compartim un fragment de les paraules de la 
regidora Neus Moragas explicant-ne els motius: 

“I perquè una olivera? L’olivera és considerada un arbre sagrat per a 
moltes cultures i religions. L’olivera significa, vida, resistència, renovació, 
també significa victòria, saviesa, protecció, pau ... Totes aquestes paraules 
crec que són molt adients a la situació que estem vivint. Resistència: hem 
de resistir, resistir per tirar endavant. Renovació: necessitem renovar-
nos. Hi ha gent que ha perdut la feina, ha hagut de tancar el negoci, 
s’ha de reinventar. Saviesa: necessitem la saviesa per fer front a tota 
aquesta situació, hem de ser savis per poder tirar endavant. Victòria: 
victòria perquè estic segura que vencerem al virus, si més no l’aplacarem.  
Protecció: ens hem de protegir, protegir no només físicament, ens hem 
de protegir emocionalment. 

Si us plau, envolteu-vos de la gent que estimeu i que us estima. Aquesta 
situació ens passarà factura. Pau: quan s’acaba una crisi arriba la pau ...

Espero que ben aviat sentim aquesta pau...”



Acció de Govern

2120

Acció de Govern
Promoció Econòmica i Turisme Transparència : Resum dels Plens

EL SECRET DE LES RIBES DEL TER

Vies Verdes està treballant en l’actualització i renovació del projecte “Els Secrets 
de les Vies Verdes” de Girona.  

Aquesta actuació de millora afecte el «Secret de les Ribes del Ter» a Anglès, que 
enllaça la via verda amb la ruta del Ter per un itinerari de més de 2 km que posa 
en valor el patrimoni cultural i fluvial de la nostra vila.

Des de la regidoria de Promoció Econòmica i Turisme s’ha gravat, indexat i descrit 
la ruta del “Secret de les ribes del Ter” a l’aplicació Wikiloc, aplicació de referència 
dels amants de les rutes, per tal de fer-la coneguda.

RUTA DEL VESCOMPTAT DE CABRERA

El vescomtat de Cabrera va ser una de les senyories feudals més importants de 
Catalunya, des del segle XI al XIX. El vescomtat es va estendre des de Palautordera 
fins a Anglès i de la Vall d’en Bas fins a la marina, entre Arenys i Blanes. La seva 
empremta en el territori encara avui és ben visible. 

A Anglès, ens conviden a descobrir aquest llegat en diversos edificis i carrers.

El vescomtat de Cabrera s’articulava a través d’una xarxa de castells i cases 
fortes, que eren les seus del poder polític i militar de la noblesa medieval. 
Aquest sistema defensiu es complementava amb la presència de diverses viles 
emmurallades com és el cas de l’antic Castell d’Anglès.

En l’àmbit religiós, estava format per diverses parròquies amb les seves 
respectives esglésies i ermites, que oferien els serveis religiosos a la societat. 
Dos exemples en són l’ermita de Sant Pere Sestronques i l’antiga capella del 
castell, actualment església de Sant Miquel.

La col·locació de tres tòtems i un panell interactiu ens ajuden a conèixer una mica 
millor la història dels Cabrera a la nostra vila.

NOVA REMESA DE RELLOTGES DE CONTROL HORARI

S’ha imprès una nova remesa de rellotges de control horari per a les zones verdes 
comercials d’Anglès. El podeu recollir a la recepció de l’Ajuntament en horari 
d’oficina.

Us oferim un resum dels aspectes més rellevants tractats 
en els darrers plens. Si voleu consultar tots els punts 
tractats i les dades més concretes dels punts que surten 
en el resum els trobareu en el portal som.angles.cat i 
si voleu veure els plens visiteu el canal de youtube de 
l’Ajuntament d’Anglès.

PLE ORDINARI DE 28 DE JULIOL 

Com és habitual a cada ple ordinari, es van aprovar les 
actes acteriors, la número 4 de 26 de maig i la 5 de 16 
de juny. 

L’alcaldessa va donar compte de la delegació de funcions 
d’alcaldia a en Jordi Pibernat entre el 3 i el 8 de juliol per 
assumptes propis.

A continuació es va acordar suspendre les taxes de les 
instal·lacions esportives fins a la finalització de l’estat 
d’alarma, el qual va finalitzar el 21 de juny. Es va ratificar 
el decret en el qual s’establia la taxa proporcional a 
cobrar pels abonaments de la temporada d’estiu, tenint 
en compte les dates en què no s’ha prestat el servei.

També es va ratificar el decret de suspensió de les taxes 
de les instal·lacions esportives degut a que van quedar 
inutilitzades pel temporal Glòria. 

Entre el 22 de gener i el 2 de març la piscina coberta va 
haver de romandre tancada. En conseqüència no es va 
poder prestar el servei. El decret en qüestió suspèn la 
taxa entre el 22 de gener i el 2 de març.

A continuació es va aprovar el sentit de circulació dels 
vehicles al carrer Escoles d’acord amb els informes 
tècnics i el resultat de la consulta popular.  

L’alcaldessa va explicar que el carrer Escoles és un 
carrer de 6,20 metres d’amplada mitjana i des del 
2015 diversos veïns van manifestar que el doble sentit 
comporta retencions als usuaris de la via i perill per la 
proximitat a la qual es creuen els vehicles. 

Els tècnics van elaborar un informe que conclou que 
aquest carrer hauria de ser de sentit únic. Al febrer de 
2019 es va dur a terme una consulta pública mitjançant 
una enquesta en línia. L’opció més votada va ser en 
direcció a Països Catalans (Santa Coloma). 

Consta a l’expedient l’informe favorable de la secretària. 
Així doncs el ple va aprovar formalitzar el canvi de sentit 
de circulació del carrer Escoles, passant a ser de sentit 
únic. Cal que s’implanti la senyalització vertical i anuncis 
informatius. El grup PAU es va abstenir.

En un altre punt es van aprovar els festius per a l’any 
2021: 24 de maig (Pasqua granada) i 6 de setembre 
(dilluns de Gales)

Un punt important va ser l’aprovació inicial de la 
modificació de la plantilla de personal. 

L’alcaldessa va explicar que el 18 de desembre de 2018 
es va acordar en JGL l’aprovació de l’oferta pública 
d’ocupació per estabilització d’ocupació, que inclou 5 
places d’auxiliar administratiu, totes elles ocupades amb 
personal laboral temporal. 

Per les tasques descrites en les fitxes descriptives que es 
va elaborar al 2019 a la valoració de llocs de treball, s’ha 
vist que les funcions corresponen a places de personal 
funcionari de l’escala d’Administració General, subescala 
Auxiliar. El fet de convocar places de personal funcionari 
implica haver de fer una modificació de la plantilla de 
personal. A la vista d’això, ple va aprovar per unanimitat:

- Declarar a extingir 5 places de la categoria auxiliar 
administratiu de la plantilla de personal laboral

- Crear 5 places de personal funcionari dins la 
subescala auxiliar d’Administració General.

A continuació es va aprovar una modificació de crèdit 
per tal d’adquirir carrosses pels actes organitzats per 
l’ajuntament (reis, carnestoltes, etc). 

Es finança amb ingressos rebuts de la subvenció del Pla 
de Barris i amb informe favorable d’intervenció.

PLE ORDINARI DE 22 DE SETEMBRE

Es van aprovar les actes de les sessions anteriors i donar 
compte dels decrets aprovats des de l’última convocatòria 
així com de les actes aprovades de les Juntes de Govern 
local.

A continuació es va donar compte dels Decrets números 
618 i 742 de delegació de les funcions d’alcaldia. en el 
1er tinent d’alcalde 12 dies a l’agost i 3 al setembre.

Es va ratificar per unanimitat el decret número 651 
d’aprovació del Conveni amb el Departament de Salut 
per coordinar els serveis públics per la gestió del la crisi 
sanitària i social provocada per la COVID-19. 

La regidora de Salut i Sanitat, Neus Moragas, va explicar 
que es tracta d’un conveni per coordinar els serveis 
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públics per la gestió de la crisi sanitària i social provocada 
per la COVID-19 i facultar a l’alcaldessa perquè en nom 
i representació d’aquesta corporació perquè pugui 
formalitzar tots aquells documents que siguin necessaris 
per l’efectivitat del present acord.

El següent punt va ser la modificació del règim de 
dedicació de l’alcaldessa, que va explicar: “He estat 
nomenada funcionària de carrera a Dipsalut. Aquesta 
nova situació em permet sol·licitar una excedència per 
serveis especials. 

Per poder sol·licitar-la cal que em trobi en situació de 
dedicació exclusiva com a càrrec electe. És per això que 
canvio la meva dedicació que enlloc de ser del 66% com 
fins ara, passarà a ser total. No modifico les retribucions 
cobrant el mateix per treballar en dedicació exclusiva 
que el que cobrava fins ara pel 66%.” 

El grup PAU es va abstenir.

A continuació es va aprovar inicialment, amb l’abstenció 
del grup PAU, la plantilla de personal de l’Ajuntament. En 
conseqüència, el Ple va aprovar modificar la plantilla de 
la següent manera:

-  Amortitzar 1 plaça de personal laboral categoria 
auxiliar administratiu.

- Declarar a amortitzar 1 plaça de personal laboral, 
categoria auxiliar tècnic de cultura i arxiu, 
amortització que es farà efectiva en el moment 
que la plaça quedi vacant.

- Crear 2 places dins de l’Escala d’Administració 
General, subescala auxiliar, de la plantilla 
de personal funcionari La plantilla quedaria 
de la següent manera: 8 places d’auxiliars 
administratius Cat.C2, 7 de les quals estan 
vacants.

Per urgència i per unanimitat es va acordar l’adjudicació 
del contracte d’obres de millora de l’enllumenat del 
municipi d’Anglès a l’empresa ETRA BONAL, S.A., per un 
import de 472.650,28 €, més 99.256,56 € d’IVA, fent un 
total de 571.906,84€, i amb un termini d’execució de 6 
mesos.

El responsable del seguiment del contracte serà l’enginyer 
municipal Xavier Serra Serinyà.

Es va aprovar per unanimitat el conveni de col·laboració 
entre l’Ajuntament d’Anglès i la Generalitat de Catalunya, 
mitjançant el Departament d’Educació per a la ubicació 
d’una part de l’Institut IES Rafael Campalans, en una part 

de l’edifici de la  Biblioteca municipal Joaquim Bauxell 
perquè l’Institut IES Rafael Campalans.

El regidor d’Educació Jordi Pibernat va explicar que es 
tracta d’un conveni amb al Departament d’Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya per a la utilització d’una 
part de l’edifici de la Biblioteca municipal Joaquim Bauxell 
perquè l’Institut IES Rafael Campalans pugui destinar-
la temporalment a ús docent, en el marc de la situació 
derivada de la pandèmia de COVID-19

Finalment, es van aprovar per unanimitat les bases de 
subvencions a les entitats per l’any 2020.

PLE EXTRAORDINARI DE 20 D’OCTUBRE

Es va donar compte de l’acord de la JGL de dia 1 d’octubre 
de 2020 sobre la sol·licitud d’accés a l’expedient de 
l’enllumenat públic per part d’un licitador. 

El regidor de Serveis Tècnics i Urbanisme, Albert Roura, va 
explicar que ELECNOR va presentar una sol·licitud d’accés 
a la documentació de l’expedient de contractació de les 
Obres de millora de l’enllumenat públic. Concretament 
volia veure el document justificatiu de baixa anormal o 
desproporcionada que va aportar ETRA BONAL i volia 
accedir a la memòria descriptiva del procés d’execució 
d’obra i Pla de Mobilitat continguts dins del sobre A. 

Analitzada la plica presentada per ETRA BONAL, la mesa 
de contractació va comprovar que no va indicar el caràcter 
de confidencialitat de les dades contingudes en el sobre 
A, per la qual cosa es pot donar accés al contingut de 
l’oferta consistent en la Memòria descriptiva del procés 
d’execució d’obra i Pla de Mobilitat contingut dins del 
sobre A. 

En relació a les dades contingudes a la justificació de 
l’oferta anormalment baixa presentada per ETRA BONAL, 
S.A., es va considerar que és suficient per comprendre 
la motivació de la justificació de la baixa el contingut de 
l’informe tècnic de data 17-08-2020 que l’analitza, i que 
és d’accés públic per trobar-se al perfil del contractant. 

La mesa considera que la difusió del contingut detallat 
de la justificació a terceres persones podria ser contrària 
als seus interessos comercials legítims, o perjudicar la 
competència lleial entre les empreses del sector.

Per tant, es proposa la seva denegació.

A continuació es va  aprovar per unanimitat la modificació 
de l’addenda del conveni de col·laboració amb el Consell 
Comarcal amb relació a la prestació de serveis socials 
bàsics i especialitzats al municipi per l’any 2020. Amb 
aquesta modificació s’afegeix el cost de les accions del 
programa BENESTAR i COMUNITAT de 3000€

Es va aprovar per unanimitat el Conveni de col·laboració 
interadministrativa entre el Departament de Treball, 
Afers Socials i Famílies de la Generalitat de Catalunya 
i l’Ajuntament d’Anglès per a la prestació del servei 
de centre de dia “Centre de dia per a gent gran de 
l’Ajuntament d’Anglès” per a gent gran depenent, a 
Anglès, 2021.

Tot seguit es van aprovar per unanimitat la modificació 
provisional de les Ordenances Fiscals 2021. 

- S’introdueix una bonificació del 30% de la quota 
integra de l’IBI per als immobles destinats 
a habitatge en els quals s’instal·lin sistemes 
d’aprofitament tèrmic o elèctric de l’energia 
provinent del sol (bonificació durant 5 períodes 
impositius següents).

- S’introdueix un recàrrec d’un 50% de l’IBI per a 
immobles desocupats permanentment. L’objectiu 
és mobilitzar els habitatges i que es posin a 
lloguer o venda per evitar tenir-los buits.

Tot seguit es va aprovar per unanimitat el conveni 
de col·laboració amb el Departament de Territori i 
Sostenibilitat de la Generalitat per la cessió d’uns trams 
de carreteres per la variant. 

Al torn de debat sobre aquest punt, el grup municipal 
PAU va apuntar que es podrien retornar les contribucions 
especials que els veïns van pagar fa 10 anys. 

L’alcaldessa va explicar que el mateix carrer Triassa 
presenta deficiències que cal esmenar, algunes de les 
quals visibles (com les basses constants d’aigua davant 
de la planxisteria de l’entrada del poble, que a més és 
deguda a un problema amb el canal de regants i altres 
que no es veuen, com és el cas d’un col·lector a l’alçada 
de Ca la Mercè) i que s’hi haurà de fer front el més 
aviat possible amb aquests diners que fins ara estaven 
bloquejats.

Finalment, es va aprovar per unanimitat el conveni 
de servitud elèctrica i aprovació d’un conveni per a 
la determinació de la indemnització derivada del seu 

establiment, en l’execució del “Projecte Millora de 
l’eficiència energètica de l’enllumenat públic del municipi 
d’Anglès” de data gener 2020.

PLE EXTRAORDINARI DE 10 DE NOVEMBRE

El primer punt es va donar compte del Decret número 
883 d’abstenció de l’alcaldessa en la resolució que ha 
d’adoptar l’Ajuntament d’Anglès en relació al requeriment 
previ a Dipsalut. El decret diu que, com a interessada, 
l’alcaldessa s’abstenia en la resolució a adoptar per part 
de l’Ajuntament d’Anglès i delegava en el primer tinent 
d’alcalde Sr. Jordi Pibernat l’adopció de la resolució i 
donar compte al Ple.

A continuació es va donar compte del Decret número 896 
de modificació de la regidoria d’esports (tant activitats 
com instal·lacions esportives) a favor de la regidora Neus 
Ros Vicente. 

Al ple del cartipàs es va nomenar en Jordi Pibernat 
regidor (entre d’altres) de les instal·lacions esportives i 
assumia així la direcció política i gestió del personal de les 
instal·lacions esportives, la planificació de les inversions, 
coordinació de les tasques de conservació, control i 
funcionament general de les instal·lacions esportives 
municipals. Ara l’equip de govern ha decidit redistribuir 
aquestes competències de tal manera que ara queden 
atribuïdes a la regidora Neus Ros Vicente.

Es va donar compte de l’acord de la JGL de dia 15 
d’octubre de 2020 sobre la Modificació el contracte de 
neteja adjudicat en data 7 de juny de 2018 a l’empresa 
BFREE FACILITY SERVICES SL. La Rosa Torns, regidora 
de Media Ambient, va esplicar tos els canvis, que podeu 
consultar a som.angles.cat

Es va ratificar el Decret número 894 sobre el Recurs 
ordinari núm.352/2020 davant el Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya relatiu a l’expropiació del dret real 
de servitud d’ús de la terrassa del Carrer d’Avall, 33 
(Arcada de Can Verdaguer). 

En data 22 d’octubre de 2020 ha tingut entrada en aquest 
Ajuntament l’ofici del Jurat d’Expropiació de Catalunya 
que posava en coneixement d’aquesta corporació 
la interposició del Recurs contenciós administratiu 
núm.352/2020 davant el Tribunal Superior de Justícia 
de Catalunya, contra l’acord de la Secció de Girona del 
Jurat d’Expropiació de Catalunya de data 28 de juliol de 
2020, en l’expedient del preu just relatiu a l’expropiació 
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del dret real de servitud d’ús de la terrassa del Carrer 
d’Avall, 33 (Arcada de Can Verdaguer).

Mitjançant aquest decret l’ajuntament es persona en 
el recurs atorgant la representació al Procurador dels 
Tribunals a la Sra GLÒRIA MAYMO EDO. Finalment, 
s’encarrega la defensa jurídica d’aquest procés als 
serveis jurídics municipals, i concretament a les lletrades 
EUGÈNIA IGLESIAS BERINI i SANDRA PINOS MARTÍNEZ, 
per tal que en nom i representació de l’Ajuntament 
d’Anglès compareguin en l’esmentat recurs i el segueixin 
en tots els seus tràmits. Tal com especifica l’article 
21.1.k) LBRL tot el que respecta a accions judicials ha de 
passar per Ple.

Finalment es va aprovar inicialment el Pressupost 2021, 
les bases d’execució, subvencions nominatives, i la 
plantilla de personal amb les explicacions del regidor 
David Bohigas que es poden seguir al vídeo del canal 
youtube de l’ajuntament a partir del minut 10.

PLE ORDINARI DE 24 DE NOVEMBRE

En primer lloc es van aprovar de les actes de les essions 
7 de 22 de setembre de 2020, 8 de 20 d’octubre de 
2020 i 9 de 10 de novembre de 2020. Tot seguit es 
va donar compte dels decrets aprovats des de l’última 
convocatòria de la comissió informativa. 

L’alcaldessa va voler destacar el decret 828 sobre 
horaris comercials explicant que aquest any l’ajuntament 
va iniciar un estudi sobre el compliment dels horaris 
comercials de tot el municipi. 

S’ha fet un treball d’estudi de totes les lleis sobre horaris 
comercials autonòmiques i estatals i s’han contrastat les 
excepcions i les casuístiques dels comerços del nostre 
municipi, un per un. L’enginyer municipal va emetre un 
informe on quedava palès que tots els comerços que 
obren els diumenges al municipi poden fer-ho i que hi 
han botigues que poden obrir fins a les 10 de la nit sense 
problema. 

L’únic dubte que hi havia era sobre el supermercat Dia, 
que en tractar-se d’una gran cadena de supermercats 
només podria obrir si es trobava dins de l’àrea d’influència 
del mercat. Doncs bé, fins ara, ningú havia declarat 
al departament de Comerç quina era aquesta àrea 
d’influència del mercat. L’Ajuntament va presentar una 

proposta a l’estiu que recentment ha estat acceptada pel 
departament de comerç. 

En conseqüència, i atès que el supermercat havia 
sol·licitat formalment mitjançant instància poder obrir els 
diumenges, l’ajuntament li ha autoritzat la reobertura ara 
que es compleixen tots els requisits.

A continuació es va donar compte de les actes aprovades 
de les Juntes de Govern local de la número 16 de 3 de 
setembre de 2020 fins la número 21 de 5 de novembre 
de 2020.

Es va donar compte també del Decret número 834 
resolució de discrepàncies i aixecament reparament 
factures sense procediment previ degut a un malentès 
que hi va haver en la contractació de les projeccions de 
cinema que es van fer a l’estiu al camp de futbol. 

El Pressupost rebut era per a una sessió i es va entendre 
que era per totes 4 sessions. Quan s’ha de pagar més 
diners de que s’havia contractat per decret correspon 
informar-ne al ple. 

El cas del Decret número 860 és similar però fa referència 
a la reparació i conservació del vehicle brigada tot i que 
en aquest cas va ser fruit de la urgència en la reparació.

A continuació es va aprovar per unanimitat la modificació 
del contracte de gestió del servei públic de d’abastament 
d’aigua i sanejament del municipi, adjudicat a la mercantil 
FCC AQUALIA, S.A. El regidor David Bohigas va eplicar el 
canvi de destí de les campanyes a inversions en millores 
acordats després de la revisió del contracte.

Tot seguit es va aprovar per unanimitat l’aprovació 
definitiva del pla especial del CAP. El regidor Albert Roura 
va explicar que el 18 de juny es va aprovar inicialment el 
Pla Especial urbanístic per a la regulació de la finca on hi 
ha el CAP. 

L’objectiu era trobar una solució per a un nou espai per 
a les ambulàncies que no entrés en conflicte amb el 
POUM atès que el CAP es troba en el barri antic que està 
especialment protegit. Va estar en informació pública 
durant un mes.

Tot seguit es van sol·licitar els informes sectorials 
a Patrimoni, ACA, Urbanisme, Carreteres, Servei 
d’Ambulàncies. 

Tots els informes són favorables. Patrimoni fa unes 
observacions sobre l’alçada del gàlib (que no sobrepassi 
l’edificació principal) i l’ACA admet l’ús tot i que recorda 

que es troba en zona inundable i demana que es prenguin 
mesures d’autoprotecció.

Es va aprovar per unanimitat l’increment del complement 
específic de la subescala administrativa. 

L’alcaldessa va explicar que a la VLT del 2019 es van valorar 
tots els llocs de treball i en el cas dels administratius i 
auxiliars administratius va quedar molt poca diferència 
entre els complements específics d’uns i altres.

Covid 19. Malauradament, encara es troba entre 
nosaltres. PAU hem donat suport a les iniciatives que han 
sorgit, per tal de formar un front comú

Pressupostos. Junts per Anglès no ha tingut present 
peticions del Grup PAU; per això, hem triat l’abstenció.

Plaça dels Palillos. La major part dels espais són de 
propietat privada, la qual cosa vol dir que ens podem 
quedar sense aquests terrenys, quan el propietari ho 
notifiqui. Les obres, les hem pagades entre tots i no 
tindrem dret a la devolució dels diners. La proposta de PAU 
d’instal·lar uns serveis sanitaris en l’espai de propietat 
municipal, Junts per Anglès ens varen dir que no. Creiem 
que el poble n’hagués sortit beneficiat, sobretot la nostra 
gent gran.

Obres dels carrers Triassa – Girona. La Generalitat de 
Catalunya ha perdonat el deute a l’Ajuntament d’Anglès. 
PAU hem demanat que els diners que varen pagar els 
veïns per a aquestes obres s’els hi siguin abonats.

Cases i terrenys de la carretera d’Osor. El tram de 
carretera passarà a ser carrer; Esperem que els espais 
que hi han entre les cases i la carretera els propietaris en 
puguin fer-ne us

Cementiri nou fins l’entrada del poble. Aquest tram de 
carretera, degut a la variant, passarà a ser carrer. Hem 
demanat que iniciïn els tràmits per tal de fer voreres, 
il·luminació i clavegueram. Guanyaríem en salubritat i, 
sobretot, en seguretat viària.

Mascaretes. Hem demanat que dels diners que estem 
pagant a l’Ajuntament, les famílies en rendes baixes 
del poble se’n beneficiïn rebent gratuïtament un lot de 
mascaretes cada quinze dies.

Piscina Municipal Vistes les actes d’ inspecció de 
Dipsalut .hem demanat que cal actuar en els mecanismes 
ventilació. Guanyariem en seguretat i salubritat

Llar d’Infants. La Generalitat de Catalunya destinarà 
diners a les Llars d’Infants. Degut a això, hem demanat 
que rebaixin les quotes que han de pagar les famílies o sí 
fos el cas els abonaments .

Patinets. Hem demanat que caldria una ordenança per 
tal d’evitar accidents, sobretot per la seguretat de la gent 
que passeja per les voreres.

Ocupes Vistes les queixes dels veïns ,esperem una 
resolució satisfactòria per la població

Bartomeu Carrillo. Qui va ser tinent d’alcalde del nostre 
Ajuntament, molt vinculat al teixit associatiu, un home 
que estimava Anglès i la seva gent, ens ha deixat. La seva 
empremta perdurarà en el temps. PAU agraïm tot allò que 
ha fet per tothom.

2021 Esperem que plegats arribem a bon port i que les 
ganes de ser i fer no defalleixin.

Grups Municipals
Grup PAU

Aquests canvis originen una diferència de 50 punts extres 
que es tradueixen un un CE de 8981,13 € 9.

A l’apartat de precs i preguntes el grup municipal PAU 
va apuntar diverses zones on hauria d’actuar la brigada 
d’obres i serveis, es va donar una àmplia explicació sobre 
les modificacions, execució i cost de la Plaça dels Palillos 
i es va debatre sobre la problemàtica dels patinets 
elèctrics.
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Comissió de Festes Comissió de Festes

UNES GALES DIFERENTS, UNES GALES ENMASCARADES UNES GALES DIFERENTS, UNES GALES ENMASCARADES
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Comissió de Festes Llar d’infants el Cucut

ELECCIÓ DE LA PUBILLA I L’HEREU 2020

Per si no n’hi havia prou amb tots els esforços que la 
comissió va haver de fer per poder tirar endavant unes 
Gales tan complicades com les d’aquest any, el temps 
no va acompanyar el dia de l’elecció de la pubilla i 
l’hereu i l’acte es va haver d’ajornar.

Després de molts entrebancs i noves mesures de 
prevenció, que van obligar a fer un acte tancat al públic 
i només per familiars de les candidates i candidats 
asseguts en grups “bombolla”, finalment el dia 17 
d’octubre a la tarda, a la Sala de l’1 d’octubre es va 
poder celebrar l’acte això, sí, amb la sorpresa d’última 
hora que un dels candidats estava confinat i es va haver 
d’improvisar una connexió per videoconferència i que 
va permetre que, encara que de manera telemàtica, hi 
fossin tots.

La Júlia Casals i l’Albert Julià van ser finalment els 
escollits un cop llegits els resultats de la votació popular.

Enhorabona a tots dos. Us espera un any de pubillatge 
ben particular.

Ens estem apropant al final del primer trimestre d’un curs marcat 
per la pandèmia. Han estat tres mesos intensos, amb moments de 
tensió i moltes incerteses per tots els canvis imposats pels diferents 
protocols sanitaris i als que, tots els centres educatius, ens hem hagut 
d’anar adaptant: les mascaretes, el control de temperatures, el gel 
hidroalcohòlic, la parcel·lació del pati, la desinfecció de materials (la 
rentadora de la Llar treu fum de tant treballar...), etc., són elements 
d’aquesta nova normalitat.

Tanmateix la COVID19 ha provocat també altres modificacions 
organitzatives i de funcionament: els grups bombolla, els canvis en les 
reunions de pares, canvis en la celebració de les festes tradicionals, 
en la manera d’organitzar algunes activitats educatives.... De mica 
en mica, ens anem adaptant a aquests canvis i estem aprenent a 
conviure amb el virus.

Durant aquests primers tres mesos hem estat treballant per convertir 
la Llar en un espai segur (assumint que el risc zero no existeix), 
però sense deixar de banda la part pedagògica, ans el contrari. 
Hem començat el curs amb il·lusió i empenta i el fet de ser un 
equip ben cohesionat i consolidat, ha facilitat enormement el repte 
de fer prevaldre la seguretat però sense desviar-nos dels objectius 
principals del nostre projecte educatiu: el benestar de l’infant, la seva 
socialització i procurar estimular el desenvolupament màxim de totes 
les capacitats dels nens/es d’acord amb el seu procés evolutiu.

La formació a través de cursos, lectures, visionat de vídeos de diferents 
canals socials..., la reflexió i posterior posada en comú, així com la 
renovació de les diferents unitats de programació i la introducció 
de nous materials elaborats durant el confinament, ens ha permès 
continuar innovant i enriquint el nostre projecte.

Tanmateix hem d’agrair l’enorme col·laboració dels pares que han 
entès perfectament la situació. 

A continuació us volem fer un petit tast de les activitats portades a 
terme durant aquests primers mesos. Podeu trobar més informació al 
compte d’Instagram de la Llar: 

@eeielcucut
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Pompeu Fabra FEDAC Anglès

Els alumnes de tercer de l’escola Pompeu Fabra hem llegit el llibre “Quin cap, Clara!” de l’escriptora 
Glòria Marín. El llibre ens va agradar molt i per això teníem moltes ganes de fer una trobada  amb 
ella perquè ens expliqués com es va inspirar per fer el llibre.  Aquest curs hem hagut de fer la 
trobada de manera virtual i això ens amoïnava una mica. Tanmateix, la videotrucada va ser genial 
i la Glòria ens va contestar les preguntes amb el mateix entusiasme que si hagués estat a l’escola.

Les noves normes de prevenció han fet que moltes de les activitats que es feien fins ara s’hagin 
de fer de manera diferent. Durant aquest primer trimestre les diferents classes han aprofitat tots els 
racons del pati, de la fons del Canyo i dels voltants de l’escola per treballar  totes les àrees. 

Totes les fotos que veieu i moltíssimes més les podeu veure a l’instagra. Busqueu-nos a

@pfangles

ADAPTANT-NOS A UN NOVA REALITAT
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Institut Campalans Oficina Jove d’Anglès

Amb aquestes línies esperem que ens coneixeu 
una mica més bé. Teniu més informació 

sobre nosaltres i les nostres activitats a www.
institutcampalans.net.

L’Institut, centre formador de professionals

A l’Institut Rafael Campalans, en el nostre compromís 
amb l’educació a tots els nivells, comptem amb 
diversos programes de formació que van més enllà 
dels nostres alumnes d’ESO, Batxillerat i Cicles 
Formatius. 

Així, per exemple, acollim estudiants universitaris 
que han de fer les seves pràctiques com a part de la 
seva formació com a futurs professors i professores; 
també, ben aviat, oferirem la certificació professional 
de muntatge i reparació de sistemes microinformàtics 
per aquelles persones amb experiència laboral que 
necessiten comptar amb un títol. 

El nostre centre, com veieu, està implicat en la 
formació de persones que formen part del nostre 
teixit social. 

Estrenyent llaços amb l’Ajuntament d’Anglès

L’Institut Rafael Campalans, com tots els centres 
educatius, ha de formar part de la vida municipal. 
En aquest sentit, l’estreta col·laboració entre 
l’Ajuntament d’Anglès i el nostre centre es pot 
palesar en la participació en múltiples iniciatives del 
mateix consistori, de l’Institut o d’altres institucions: 
l’ús d’instal·lacions municipals per a usos docents 
com a part de les mesures orientades a frenar 
l’avença de la Covid-19, la participació en la Mostra 
de Treballs de Recerca de Batxillerat, l’impuls d’un 
Consell d’Infants i dels Joves, la futura implantació 
d’un Consell escolar municipal, el desenvolupament 
de programes de diversificació curricular que 
impliquen la realització de pràctiques en empreses 
i/o entitats del municipi, i un llarg etc.

La relació Ajuntament-Institut és, doncs, un exemple 
clar de tot el que podem aconseguir quan treballem 
en equip!

L’AMPA, element clau

Com sabeu, el nostre centre compta amb una 
Associació de Mares i Pares d’Alumnes (AMPA) des 
de fa una bona colla d’anys, que té com a objectiu 
promoure la participació de les famílies en la vida 
del centre. 

Les inversions de l’AMPA al nostre Institut, en 
determinats moments, arriben a implicar elevats 
imports econòmics que es tradueixen en millores 
molt destacables; és el cas, per exemple, de la 
renovació dels equipaments esportius de la pista del 
nostre edifici, amb unes porteries i unes cistelles que 
ara poden gaudir totes i tots els nostres alumnes. 
L’AMPA, d’altra banda, vetlla pels interessos del 
centre, esdevenint un actiu de primer ordre a l’hora 
de traslladar i defensar les nostres necessitats. És 
per això que, sens dubte, el considerem un element 
clau del qual podem sentir-nos ben orgulloses 
i orgullosos. Si voleu saber més sobre l’AMPA, 
visiteu-ne la pàgina al nostre web: 

https://agora.xtec.cat/iesrafaelcampalans/categoria/ampa 

ACTIVITATS DE JOVENTUT

Com és costum, el present escrit vol repassar les actuacions dutes a terme per la regidoria de joventut de la 
mà de la tècnica de joventut compartida del Consell Comarcal en l’interval de temps comprès entre l’anterior 
BIMA i aquest, per tal de donar-les a conèixer, visibilitzar-les i posar-les en valor, ja que encara massa sovint 
les polítiques de joventut queden a l’ombra o menystingudes. 

Així, tal i com estava previst, al juliol es van realitzar les activitat programades del projecte Estiu confitat 
assolint l’objectiu plantejat d’oferir una proposta puntual d’oci atractiva i diferent a les persones adolescents i 
joves en espais segurs i adaptats a la situació derivada de la pandèmia de la COVID-19. El tret de sortida el 
va donar la Pubilla Hilton DJ amb la sessió comentada “Onada de calor: ska, rocksteady i reggae”. 

El taller d’estampació de bosses de @pessicscreatius va ser un èxit rotund, tant en la participació com en la 
creativitat dels dissenys. 

El va seguir el taller de graffiti amb el lema “La cultura és de totes” a una paret exterior de la Burés, de la mà 
dels ràngers i noies guia i els pics i caravel·les de l’AEiG Sant Miquel. Un altre dia es va plantejar una tertúlia 
sobre opcions de mobilitat internacional, on l’Amber Tomàs i la Pia Bonadona van explicar i compartir la seva 
experiència com a au pair a Holanda i voluntariat a Polònia, respectivament. Finalment el cicle es va tancar 
amb un taller i demostració de slackline, on totes vam poder provar el nostre equilibri i meravellar-nos de les 
acrobàcies dels membres de l’Associació d’equilibrisme i malabars de Girona. 

Al setembre vam picar altre cop a la porta de 
l’Institut Rafael Campalans, on ja és costum 
que hi col·laborem. Malgrat la incertesa i el 
repte que se’ls plantejava a tots els centres 
educatius aquest inici de curs, i a més el 
cribratge massiu que es va haver de fer al 
del nostre municipi, en tot moment van estar 
disposats a veure com es podien adaptar o 
reformular les nostres actuacions per tal que 
poguessin ser presencials.

Des d’aquí volem agrair l’aposta per continuar 
treballant plegats, ja que per nosaltres és una 
mostra de la bona feina que hi fem.

Un dissabte d’octubre, es va tenir el plaer 
d’acompanyar i compartir el taller que l’Aina 
Luz va materialitzar com a part pràctica del 
seu treball de recerca de Batxillerat. 

Amb un grup d’una vintena de dones joves de 
la zona, es va parlar i debatre sobre sexualitat, 
feminismes, privilegis, pressió social, diversitat 
sexual, construcció relacional…. una gran 
experiència fruit de les inquietuds d’una jove 
d’Anglès.
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Oficina Jove d’Anglès Centre de Dia

Una intervenció que es fa al llarg de tot l’any però que aprofitem 
ara per a fer-ne el resum, són les atencions individuals. Aquestes 
consisteixen amb una trobada individual entre la persona jove 
interessada i la tècnica de joventut per tal d’informar, orientar i 
assessorar sobre qüestions i temàtiques concretes, com poden 
ser trajectòries educatives, cursos i formacions, elaboració 
del currículum i cerca de feina, habitatge, participació social i 
voluntariat, entre d’altres. 

Aquest 2020 s’ha atès i fet acompanyament a un total de 19 
joves del poble, principalment amb demandes d’elaboració 
i revisió de currículum i orientació bàsica de canals i eines de 
recerca laboral. 

Per altra banda afegir que tres joves d’Anglès han participat a 
projectes comarcals de l’Oficina Jove de la Selva. Concretament 
la Pia Bonadona en la tercera edició dels vídeo De la Selva al 
Món tot explicant la seva experiència en un voluntariat del Cos 
Europeu de Solidariat, i l’Irene Casas i l’Andreu Casadellà a 
Trajectòries, on el que es pretén és mostrar diverses trajectòries 
formatives no usuals d’èxit de joves de la comarca. 

Per últim anunciar que de cara a inici del 2021, tot i que encara 
sense dates tancades, es volen oferir dos cursos de la Cambra 
de Comerç de Girona: tastet d’oficis (pintura i electricitat) i 
estètica. Aquests van dirigits a persones d’entre 16-29 anys 
que no estiguin treballant ni estudiant. Per a més informació o 
preinscripcions trucar o escriure al 620203300 (Tanit).

EL CENTRE DE DIA “MOLÍ DE CUC” CELEBRA 
EL SEU CATORZÈ ANIVERSARI!

Aquest  any el Centre de Dia “El Molí de cuc” ha celebrat el 
seu catorzè aniversari. 

En motiu d’aquest esdeveniment tant assenyalat, el personal 
del centre va organitzar una gimcana que va incloure 
activitats variades en les que tothom va poder participar. 

Malgrat  no es va poder compartir aquest dia amb les 
famílies, tal i com tradicionalment es feia, va ser una festa 
plena de somriures, de compartir i de diversió. 

El dinar va incloure pica-pica i postres especial, a petició de 
les mateixes persones del centre. Per  arrodonir el dia es 
va fer un petit obsequi a tothom: sabonets d’arròs i romaní, 
embolicats amb molt d’amor i fets per les mateixes persones 
del centre.

Esperem  poder sumar molts més anys al servei de les 
persones!

Donants de sang
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Agrupament Escolta Ter-Brugent A.E.

Anglesencs i anglesenques, 

Arriba el desembre i com cada any arriba 
també la Marató de TV3, que enguany 
pivotarà al voltant de la COVID19. Des 

de l’AEiG Sant Miquel volem demostrar que el 
coronavirus no ens atura, ni a l’agrupament ni 
tampoc al poble!

Segurament viurem un Nadal força 
diferent (ni pastorets, ni pessebre 
vivent, ni xocolatades...) però, 
tot i la fred, no volem pas 
que el poble hiberni sinó 
que us volem veure 
hivernar per tot el poble!

És per això que quedeu 
tots i totes convidades a 
participar en un joc de 
pistes per totes les edats 
que hem organitzat braç 
a braç amb les entitats del 
poble! 

Les associacions anglesenques fem 
xarxa i unim forces per tenir un poble 
viu i actiu, amb covid i sense!

Tindreu temps de participar-hi durant totes les 
festes nadalenques sols, en família, amb els 
amics, amb la parella... 

Vinga, vinga! A partir del dia 23 animeu-vos a 
buscar pistes, descobrir quines iniciatives mouen 

El Ter-Brugent A.E. amb seu a la població d’Anglès, a principis del mes 
de Juliol va canviar de Junta Directiva amb un total de 15 membres 
amb el compromís i el voluntariat de dur a terme el foment, el 
desenvolupament i la unificació del futbol base de la zona , des de 
Sant Feliu de Pallerols , Osor i fins als límits de Salt. 

Donem continuïtat al projecte aportat per la Junta anterior amb una 
nova perspectiva, una nova imatge i uns nous plans de futur. Creiem 
que la zona del Ter-Brugent té un índex demogràfic relativament petit 
amb la diversificació de múltiples esports, i que cal unificar els clubs de 
futbol base de les poblacions per tenir l’escala de totes les categories a 
partir de l’escoleta/prebenjamí fins als juvenils amb els seus respectius 
nivells.

Amb un radi d’uns 12 km i la comprensió de la mobilitat entre poblacions per part de les famílies, jugadors, clubs 
i les autoritats dels ajuntaments es pot complir el projecte d’unificació i sostenibilitat. 

En els darrers anys els primers equips de cada població no fan prou dels seus jugadors locals i necessiten altres 
de fora per acabar de completar plantilles i els hi resulta difícil de mantenir les seves categories. Un fet, que 
a mitjà o llarg termini pot arribà a fer desaparèixer el futbol regional que coneixem. Per tal d’evitar-ho, el Ter-
Brugent A.E. dóna la solució esportiva del territori: unificació de clubs base, esport de qualitat amb tota l’escala 
de les categories i la regeneració i permanència dels primers equips.

Aquesta temporada 2020/2021 el Ter-Brugent A.E. compte amb 6 equips, 77 nens, 11 entrenadors, 2 entrenadors 
de porters, 1 coordinador i 4 camps de futbol. És una temporada atípica degut a la crisis sanitària provocada 
per la Covid-19. Tot i així, amb els protocols sanitaris del nostre club, l’Ajuntament i la FCF (Federació Catalana 
Futbol) s’ha pogut iniciar la temporada amb unes activitats esportives d’estiu, amb partits amistosos i amb uns 
entrenaments de camp i telemàtics.

La professionalitat del nostre cos tècnic fa que la formació esportiva del futbol base dels nostres equips i jugadors 
sigui eficient, saludable, continuada, responsable i educativa. Un aprenentatge d’un esport col·lectiu amb una 
aportació d’uns valors humans. Tot un model i un referent en les competicions de les lligues establertes per la 
FCF.

Per més informació de la nostra Entitat: Telf. o whatsapp : 686 625 940 / 620 717 274

el poble i a realitzar els reptes que us proposen 
les entitats i associacions anglesenques! 

A més a més, també volem dir ben alt que el 
lleure és segur i la cultura és segura! Per això 
mateix us convidem a participar del concert 

amb artistes locals que tindrà lloc el dia 
28 de desembre a la tarda.  Diversos 

artistes locals tornaran a pujar 
a l’escenari per oferir-nos un 

concertàs en favor de la 
Marató! 

Que les ganes de jugar i 
la música omplin el poble 
en un any sens dubte 
complicat! Fem costat a 
la cultura musical local i 
a les entitats i associacions 

del poble! Construïm entre 
totes unes festes actives i un 

poble unit, alegre i combatiu!

Esperem veure-us ben aviat, tant 
rondant pel poble tot buscant pistes 

durant totes les vacances com gaudint d’una 
tarda amb bona música i bon ambient el 28 de 
desembre! 

Si voleu seguir aquestes iniciatives i estar ben 
informats i informades seguiu-nos a l’instagram 
a @cauangles i als instagrams de la resta 
d’entitats anglesenques.



Nens i nenes d’Anglès,

No cal que us expliquem que aquest any tot és 
diferent. Tots heu sentit a parlar de la Pandèmia, 
del risc de rebrot, de la velocitat de transmissió 
del Coronavirus i d’un munt de paraules més que 
tothom fa servir com si fossin experts.

Aquest missatge és per dir-vos que, sempre que 
les mesures que prengui el Govern ho permeti, 
nosaltres vindrem a Anglès i ens podreu veure a 
passar en directe. 

El que no podrem fer per culpa de la pandèmia 
serà repartir-vos caramels ni fer-vos abraçades 
però no patiu perquè, mentre dormiu, us deixarem 
els regals com cada any.

Què farem el dia 5? La nostra intenció és fer una 
cavalcada molt més llarga i intentarem passar 
per molts i molts carrers d’Anglès perquè així 
tots vosaltres, sense haver de sortir de casa, en 
pugueu veure passar i us puguem saludar des 
dels nostres vehicles. A la cavalcada veureu que 
només hi serem els Tres Reis perquè els patges, 
que són de diferents llocs de l’Orient, no son un 
grup bombolla i no poden venir.

Els que sí que han pogut venir a Anglès són els 
Emissaris Reials que fa dies que volten pel poble 
fent teletreball i ens expliquen les coses que van 
veient per videotrucada. També tenen accés a les 
Xarxes Socials de l’Ajuntament des d’on, ben aviat, 
us aniran donant més detalls de la nostra visita el 
dia 5 així com també com ho podreu fer per fer-
nos arribar les cartes i els xumets. 

Ens veiem a finestres i balcons !!




